
	<b>AssensSpejderne</b>	Initialer.: PSB
	Indkaldelse til bestyrelsesmøde	Dato: 14. januar 2025
	Mandag 20. januar 2025 kl. 19.00 Bæverhytten	

**Deltagere:** Pernille, Tobias, Martin, Viktor, Mette, Rune, Blomme & Hanne. Afbud fra Anne.

### Dagsorden


1. Velkommen ved forpersonen
2. Valg af referent: *Hanne*
3. Godkendelse af dagsorden: *Godkendt.*
4. Bordet rundt og siden sidst – samt børnetal og ledersituation ved grenledere:
  - *Mikro & Mini: 13 mikro, 17 mini. Nu inddelt i patruljer og med differentieret program, meget mødestabile og søde ved hinanden.*
  - *Junior: 8 junior. Glade spejdere og god tid til arbejdet med dem.*
  - *Trop: 4 trop. Desværre ikke flere, men de fire er aktive.*
  - *Senior: 11 senior. Mange gode ideer, men folk er også lidt spredte geografisk.*
  - *Michael er stoppet som leder desværre, men Sus "prøver os nu af" i mini- og mikrogrenen. Sus havde kage med til ledermødet, så vi håber, hun bliver! Tea er på prøve som hjælper i mini- og mikrogrenen også.*
5. Opfølgning på sidste møde jf. referatet:
  - 5.1. Status på vask på badeværelset: *Erik laver det i uge 7.*
  - 5.2. Status på alarmsystem: *Martin køber ind nu og så finder vi ud af, hvem der kan hjælpe med at sætte det op. Martin køber også noget til patruljerummene.*
  - 5.3. Hytten ellers: *Rune har overblik over udeståender fra arbejdsdag mv., som han eftersender i prioriteret form til Pernille, herunder om vi skal have håndværkere på, bede seniorer om hjælp eller afvente arbejdsdag. I dag beslutter vi, at vi får eftersat varmesystemet.*
6. Indkomne emner:
  - 6.1. Planlægning af grupperådsmøde den 24. februar:
    - *Vi indkalder til kl. 18.30.*
    - *Jan, tidl. ofrmand, vil gerne være dirigent.*
    - *Tobias får sikret, at Preben genopstiller som revisor.*
    - *Enten Blomme eller Hanne er referent, - og så fremlægger den anden beretningen.*

	<b>AssensSpejderne</b>	Initialer.: PSB
	Indkaldelse til bestyrelsesmøde Mandag 20. januar 2025 kl. 19.00 Bæverhytten	Dato: 14. januar 2025

- *Udviklingsplanen skal opdateres; Tobias finder den frem til Blomme & Hanne, som opdaterer den til Pernille.*
- *Alle grene skal sende beretning til forpersonen Pernille senest 14. dage før, men vi sender ikke beretninger ud inden mødet, - kun referenten og kassereren skal have dem tilsendt.*
- *Tobias sørger for underskrifter på regnskabet, når det er på plads og inden grupperådsmødet. Pernille får et regnskab til udsendelse med Preben revisors underskrift.*
- *Hanne & Blomme stiller op igen som gruppeledere (nu for to år).*
- *Tobias genopstiller også som kasserer.*
- *Martin (forældrerepræsentant) og Viktor (ungdomsrepræsentant) er ikke på valg.*
- *Rune er igen lederrepræsentant, vi skal dog lige formelt have ham indstillet fra ledergruppen (er siden sket).*
- *Anne og Mette stopper som forældrerepræsentanter. Pernille og Hanne har fået to tilkendegivelser fra to mulige nye repræsentanter.*
- *Vi vælger som udgangspunkt ikke suppleanter, medmindre nogen melder sig på dagen.*
- *Pernille laver en indkaldelse, som Tobias sender ud via medlemssystemet og et opslag på Facebook-gruppen.*
- *Pernille og Tobias finder en spejderrelateret gave til alle ledere og hjælpere til ca. 200 kr pr næse. 12 styks i alt.*
- *Vi plejer at blive omkring 20 deltagere; Martin spørger Søs, om hun vil sørge for lidt forplejning inden.*

## 7. Økonomi

- 7.1. Opdateret regnskab: Tobias finder ud af, om han vil have Brian med online til en gennemgang. Vi har ikke en forklaring på, at el er steget så meget, men Tobias og Rune vil følge op på det, særligt med fokus på varmen. Helt overordnet har vi ramt regnskabet meget fint ift. budgettet. Tobias følger op på udeståender i regnskabet med Brian.
- 7.2. Budget 2025 (tilføjet punkt): Tobias følger op med Brian ift. at få budget 2025 på plads. Der skal justeres ift. færre indtægter ved arbejde, nedsat forsikring og ændrede kontingenter, men ellers skal vi stort set køre det som før, dog med Brians foreslåede ændringer til posterne.
- 7.3. Kontingentstigning (tilføjet punkt): Pernille laver en indstillingstekst til dagsordenen med en stigning på 100 kr pr opkrævning, dvs. 300 kr årligt.

	<b>AssensSpejderne</b>	Initialer.: PSB
	Indkaldelse til bestyrelsesmøde	Dato: 14. januar 2025
	Mandag 20. januar 2025 kl. 19.00 Bæverhytten	

*Nogle fra senior vil gerne have en kontingentnedsætning, - vi foreslår, at der gives studierabat i form af halv pris til dem under uddannelse (inkl. forsvar).*

7.4. Ansøgninger (tilføjet punkt): *Hanne søger Kerry igen (efter oprykning til junior-patrulje-kasse) og foreslår, at vi også søger fx Lions Klub i Assens og andet vi ellers falder over.*

7.5. Udlæg (tilføjet punkt): *Gruppelederne minder lederne om, at vi altid kan få et forskud, hvis vi har brug for det inden fx et større indkøb til en lejrur. Så vi ikke skal lægge for meget ud selv. Hvis refusion haster, kan man skrive det til Brian.*

## 8. Udvalgte kommende aktiviteter:

8.1 Jubilæum den 25. januar:

*Blomme gennemgik programmet:*

*Mindehøjtidelighed fra 9-9.45 på kirkegården. Dem der ikke går med, lægger poster ud.*

*Mikro og mini er med fra kl. 10.00-13.00.*

*Junior og trop er med fra kl. 10.00-17.00.*

*Åbent hus for gæster og tidligere spejdere fra kl. 14.00-17.00. Alle relevante er inviterede.*

*Senior, ledere og bestyrelse er med hele dagen inkl. fællesspisning om aftenen (tilmelding hos Ulla).*

*Bestyrelsen bedes hjælpe med at sætte an til frokost og eftermiddagskaffe.*

*Der er opdateret jubilæumsskrift af Rune og Blomme, som nu er på hjemmesiden.*

*Alle får et jubilæumsmærke udleveret på dagen.*

## 9. Eventuelt

*Martin kommer måske med et gavetilsbud fra en nedlagt forening, Tobias kan hjælpe med det praktiske.*

## 10. Planlægning af næste møde den 28. april, jf. årshjul:

*Punkter til dagsordenen: Ansøgning til Lions Klub i Assens; Ansøgning om skilt ved vejen i Assens Kommune – med tekst "AssensSpejderne – DDS".*